
 

Referat årsmøde – Nordfyns jægerråd 
Afholdt ved Nordfyns Jagtforening, torsdag den 9. januar 2025, kl. 18:00 

 Med spisning start kl. 18:00 samt foredrag efter det ordinære møde. 

Emnet: Jagten på Dåvildt i Danmark v/Hjortevildtgruppen DJ 

 
 

Dagsorden: 

 

1. Valg af dirigent, valg af stemmetællere samt referent. 

Dirigent: Hans Erik Hansen – Veflinge Vigerslev 

Stemmetællere: Udgik grundet at det ikke er valgår 

Referent: Thorbjørn Stegelmann – Strandager Jagtforening 

2. Aflæggelse af beretning for jægerrådets virke. 

2.1 Formandens beretning 

Beretning godkendt - Se bilag 

2.2 Grønt Råds repræsentantens beretning. 

Beretning godkendt – Se bilag 

3. Valg af formand for Nordfyns Jægerråd. 

Udgår da det ikke er valgår (skal ske hver 4. år – Sidst var i 2023). 

4. Orientering om bestyrelsens sammensætning. 

Hver enkelte af de 9 repræsenteret jagtforeninger blev nævnt ved navn. 

Christian Rasmussen, Otterup Jagtforening 

Thorbjørn Stegelmann, Strandager Jagtforening 

Claus Harboe, Nordfyns Jagtforening 

Lars Kjærsgaard Hansen, Veflinge/Vigerslev Jagtforening 

René Bak, Nordfyns Strandjagtsforening 



Arne Eriksen, Slettens Jagtforening 

Lars Mortensen, Bederslev Jagtforening 

Poul Skov, Bogense Land og strandjagtforening 

Carsten Johansen, Skåstrup Jagtforening 

Sammensætningen blev godkendt 

 

5. Indstilling af indtil to kandidater til hovedbestyrelse og suppleanter for disse. 

Udgår da det ikke er valgår for kreds5 i år (sker først i 2026). 

6. Indstilling af delegerede til repræsentantskabsmødet. 

Følgende er indstillet til Repræsentantskabsmødet 22. juni 2025 i Vingsted 

Christian Rasmussen, Arne Eriksen, Thorbjørn Stegelmann, Poul Skov + Suppleant 

7. Indkomne forslag. 

Der var ikke indkommet nogle forslag 

8. Nyt fra kredsen ved Ejgil V. Jensen 

Udgik da Ejgil V. Jensen ikke deltog grundet sygdom 

9.  Nyt fra HB ved Lars Udengaard 

Grundet Ejgil V. Jensens fravær fortalte Lars Udengaard både om nyt fra Kredsen samt HB. 

Se bilag 

10. Eventuelt. 

Der var diverse drøftelser om hvordan det er muligt at fastholde medlemmer samt om der 

skal ændres til at de første 3 år er gratis omkring medlemskabet.  

Ligeledes kom der forslag om at tænke mentorordning ind for de nye medlemmer i ens 

jagtforening. 

 

Til slut rettede Formand Claus Harboe en tak til dirigenten samt alle de, som der har givet 

en hånd med i løbet af året. 

 


